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Geachte heer Goubet,

Naar aanleiding van de ingekomen brief namens de fractie Goubet/Duijsters van 10 april jl.,
onderstaand onze antwoorden, met excuses voor de verlate reactie.

Vraag:
Zijn er bij uw gemeente ook (meer dan gewoonlijk) klachten binnen gekomen over het gebruik van
bestrijdingsmiddelen in de bollenteelt?

Antwoord:
Er is bij de afdelingen Ruimte & Economie, Openbaar Gebied, Vergunning Handhaving Toezicht,
Servicepunt Ruimte en Klant Contact Center geen toename in klachten geconstateerd. Er is één
melding bekend van een inwoner van de Gemeente Weert die zijn zorg heeft uitgesproken over het
gebruik van bestrijdingsmiddelen in de bollenteelt en het eftect op omliggende functies en het
afzakken van de teelt richting het zuiden.

Vraag:
Zo ja, is er contact geweest met inwoners die zich bij uw gemeente gemeld hebben en zijn hier acties
uit voortgevloeid?

Antwoord:
Met de bovengenoemde inwoner is mondeling contact geweest vanuit de Afdeling Vergunningen
Toezicht en Handhaving. Deze melding is doorgegeven aan de afdeling Ruimte en Economie. Binnen
deze afdeling is het gebruik van bestrijdingsmiddelen meegenomen als aandachtspunt in
beleidsontwikkeling.

Vraag:
Is er, al dan niet naar aanleiding van de genoemde vragen uit 2013, contact (geweest) tussen uw
gemeente, de sector en andere mogelijke belanghebbenden? Bestaan er afspraken tussen de
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gemeente Weert, de sector en eventuele andere belanghebbenden over onbespoten zones rond woon-
en natuurgebieden?

Antwoord:
Er zijn geen contacten geweest om te komen tot afspraken op het gebied van onbespoten zones rond
woon- en natuurgebieden.

Vraag:
Zo nee, bent u bereid om deze contacten aan te knopen/afspraken te maken? Het binnenkort
verschijnen van het genoemde RlVM-onderzoek zou hier een mooie aanlciding voor zijn.

Antwoord:
In het kader van de op te stellen Landbouw Visie van de Gemeente Weert waarin natuurinclusieve
landbouw een plaats zal krijgen zal het gebruik van bestrijdingsmiddelen inhoudelijk worden
meegenomen. Het voeren van gesprekken met betrokkenen, waaronder verbindingsgesprekken, maakt
hier onderdeel van uit.

Vraag:
Wij roepen u concreet op om vooruitlopend op- en ongeacht de uitkomsten van het RlVM'onderzoek
het gesprek ¡neL tle seclor en eyenfue/e andete belanghebbenden (zoals mensen die zich moEelijk met
ktachten bij u gemeld hebben en graene verenigingen) te gaan om In leder geval tot onþespoten zones
rond woon- en natuurgebieden te komen.

Bent u indien het genoemde RIVM-rapport daar aanleiding toe geeft aanvullende maatregelen te
nemen om het gebruik van bestrijdingsmiddelen in de bollenteelt terug te dringen en de raad daar
indien van toepassing over te informeren?

Antwoorci :

Het inmiddels verschenen RIVM rapport geeft aan dat de OBO resultaten laten zien dat de blootstelling
aan de onderzochte middelen n¡et te laag wordt ingeschat in de huidige toelatingsbeoordeling. Wel kan
deze methode worden verbeterd. Dit kan op de manierwaarop de bestrijdingsmiddelen zich
verspreiden via de verwaaide druppels van spuitvloeistof, via verdamping en via hulsstof. Gekeken
moet worden naar de totale blootstelling van meerdere bestrijdingsmiddelen. Alle teelten en
bestrijdingsmiddelen moeten dus worden meegenomen binnen een gebied. In het kader van
gezondheidsklachten geeft het onderzoek aan dat bij omwonenden geen bepaalde problemen naar
voren kwamen die samenhingen met de bollenteelt. Het RIVM pleit voor oprichting van een
kennisplatform waar mensen terecht kunnen met vragen over gewasbescherming en gezondheid. Ook
ondersteunt het RIVM het streven naar een duurzame landbouw waarbij het gebruik van
bestrijdingsmiddelen wordt beperkt.
Gemeente Weert hanteert een zeer terughoudend beleid op het gebied van het gebruik van
bestrijdingsmiddelen. In het verlengde hiervan willen wij deze vraag, met oog op gebruik van
bestrijdingsmiddelen, meenemen in de Landbouw Visie waar momenteel aan gewerkt wordt. Op deze
manier kunnen wij streven naar een duurzamere landbouw waarbij het gebruik van
hrestrijdingsmiddelen wordt beperkt. Het hanteren van onbespoten zones zoals qenoemd in het
convenant bollenteelt van Gemeente Hardenberg is daar een mooi voorbeeld in.
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